
Bestyrelsesmøde Ringen afd. 285-0, tirsdag d. 4. juni, 2024. 

Deltagere: Heidi, Lone, Tonni, John og Kenneth. 

 

Punkt 1.: Valg af referent:  

Det blev Kenneth 

Punkt 2.: Nyt fra formanden.  

Formanden flytter fra Ringen og går derfor af som formand pr. 1, juli, 2024. 

Punkt 3.: Nyt fra Varmemester Emil: 

Der er blevet lavet biodiversitetsbede rundt omkring på Ringens græsarealer, til glæde for både 

insekter og forhåbentlig også beboerne. 

Punkt 4.: Skralde løsning: 

Det er vedtaget at udvide de 2 nuværende ”Skralde-øer” da der skal være plads til flere containere 

til tøj/stof indsamling samt kemisk affald, derudover etableres der yderligere en ø. 

Punkt 5.: Formandens afgang.  

Næstformand, Kenneth Brinckmann overtager formandsposten pr. 1/7-2024, frem til regulært 

beboermøde februar 2025. 

Nøglerne overdrages ved næste ekstraordinære beboermøde d. 27/6.  

Punkt 6.: Råderetskataloget. 

Der sættes nye forsider på trykte katalog (John) og katalogerne deles herefter ud d. 11/6, til alle 

beboere inden mødet d. 27/6, kl. 17.00. 

Punkt 7.: Evt. 

Der er ny aftale med Dansk KabelTV, som er sendt til Lejerbos jurister for gennemgang. Vi har ikke 

modtaget svar endnu om alt er i orden. Aftalen indeholder en gratis opgradering for alle beboere 

som ønsker det. I den forbindelse kan vi oplyse at antennebidraget for det gamle anlæg bortfalder i 

2025. 

 

Næste bestyrelsesmøde er efter sommerferien d. 6/8-2024. 

GOD SOMMER  


